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L'arquebisbe de
Pamplona diu que El
Codi Da Vinci és un
"muntatge
econòmic" en el qual
es "deforma" la
imatge de Jesús.

L'arquebisbe de Pamplona,
monsenyor Fernando
Sebastián, va subratllar que El
Codi Da Vinci és un "muntatge
econòmic de molt negoci", en el
que l'autor, Dan Brown, "amb
una certa sagacitat" aprofita
l'interès que desperta la figura
de Jesús per vendre el seu llibre



i posteriorment "deformar" la
seva imatge.

17/05/2006

"Té el cinisme d'atribuir a l'Església
la deformació i l'explotació de la
figura de Jesús, quan és ell qui ho
està fent", va afirmar l'arquebisbe de
Pamplona en declaracions a Popular-
TV recollides per Europa Press.

Monsenyor Fernando Sebastián va
assenyalar que aquest llibre barreja
alguns fets reals o parcialment reals
de la vida de Jesús amb moltes
faules, amb l'objectiu de fer un
personatge "innovador" que cridi
molt l'atenció.

"Diu que l'Església ha inventat la
història de Jesús, l'ha tergiversada,
ha afegit unes coses, i unes altres les
ha suprimit per a utilitzar Jesús com



un instrument de poder i de negoci. I
això és el que està fent el propi autor
amb el llibre", va indicar
l'arquebisbe de Pamplona.

"Aquest és un cas més que demostra
que els cristians en aquesta societat
hem de preparar-nos per a viure en
un ambient plural i advers", va
advertir.

Respecte al document publicat al
setmanari 'La Verdad' sobre 'Quinze
preguntes sobre Jesús', monsenyor
Fernando Sebastián va explicar que
aquest document procedeix d'un
estudi realitzat per la Universitat de
Navarra i tracta de presentar d'una
manera "clara i concisa" les respostes
a les principals "confusions" que
difon El Codi Da Vinci: la virginitat de
la Mare de Déu, la veritat de la
resurrecció, els seus miracles o la
castedat, entre d’altres.

"Els cristians hem de donar-li la volta
a tots els atacs que habitualment



apareixen en contra de les veritats de
la fe, de l'Església, de la figura de
Jesús, etc. No és difícil fer-nos amb
una cultura una mica clarificada que
ens permeti primer immunitzar-nos
d'aquestes coses, i després saber
respondre amb quatre raons
assequibles a les persones les faules
d'aquests escrits", va dir.
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